
MOTIE SPORT

Van: D66, LB

Betreft: Agendapunt 15: Sportnota 2018

De gemeenteraad van Bloemendaal in vergadering bijeen op 8 maart 2018,
heeft kennis genomen van het raadsvoorstel 501001 Sportbeleid en activering,

Constateert dat:
• De voorliggende sportnota ‘Sport verbindt’ een duidelijk omvattend beleidskader en visie mist waar de 

ontwikkeling van alle verschillende activiteiten in past (breedtesport, verenigingen en individuele sport, 
topsport, bewegen & gezondheid);

• Er is onvoldoende nagegaan wat onze inwoners om recreatie- en gezondheidsredenen vragen en hoe de 
gemeente de mensen die bij ons komen sporten kan faciliteren; 

• Er een analyse ontbreekt van verwachte ontwikkelingen in de bevolkingsopbouw en de daarmee 
samenhangende veranderende behoefte aan sportactiviteiten. 

• Dat Heemstede een uitstekende integrale sport-beleidsnota heeft en in de voorliggende sportnota wel 
wordt vermeld dat we het anders doen dan Heemstede en dat samenwerken daardoor niet zinvol is, maar 
niet verklaard wordt hoe en waarom.

Overweegt dat:
• Er goed vooruit gekeken moet worden naar de impact van de toename van individuele sporters: zoals 

hardlopers, fietsers;
• De gemeente de zorg heeft voor een veilige en laagdrempelige beweegactiviteiten en een gezond en sterk

sportklimaat in Bloemendaal dat aansluit op de veranderende sportvraag van doelgroepen; 
• Het nodig is om op al die activiteiten als gemeente beleid te formuleren om dit ook in de toekomst goed te 

laten verlopen; 
• De gemeente de zorg heeft om de beperkt beschikbare ruimte voor verenigingen beter te gebruiken en de 

beschikbare openbare ruimte van Bloemendaal beter te benutten zodat deze uitnodigt om te bewegen en 
het bewegen onbewust gestimuleerd wordt;

• Regionale samenwerking en afstemming over sportaccommodaties noodzakelijk is en actief moet worden 
opgepakt om aan wachtlijsten voor de jeugd te ontkomen;

•  De jeugdsportpas een sociaal middel en stimulans is om jeugd te laten sporten. Het afschaffen van de 
jeugdsportpas zonder een  alternatief voor jeugdsport stimulering is voorbarig. Daarom dient de 
jeugdsportpas -in ieder geval voorlopig - gehandhaafd te blijven. 

Verzoekt het college om 
Voor eind 2018 met een aanpak komen om in de komende raadsperiode een vernieuwd sportbeleid aan de 
gemeenteraad te kunnen presenteren met als uitgangspunten:
• De gemeente Bloemendaal ziet sport als doel en als middel om via een integrale aanpak van sport en 

bewegen meerdere effecten te bereiken zoals: sociale participatie, gezondheid en persoonlijk welzijn;
• In het sportbeleid op te nemen hoe het sportbeleid de verschillende bevolkingsgroepen verbindt en daar 

ook de participatie van bevolkingsgroepen die nu niet door de verenigingen bediend worden in mee te 
nemen;

• Zowel te kijken naar de breedtesport (verenigingen en individuele benadering) en waar realistisch naar 
topsport. Dit in samenhang met het gebruik - beweeglogica - van de openbare ruimte; 

• De voorbereiding van dit nieuwe beleid met inzet van participatie-instrumenten en in goed overleg met 
betrokken partijen aan te pakken;

• Door te gaan met zich inspannen voor goede regionale grensoverschrijdende afstemming, en de 
samenwerking op sportgebied met de omliggende gemeenten te normaliseren ten gunste van de 
sportbehoefte van alle inwoners.

•
D

e jeugdsportpas niet af te schaffen zonder beter beleid en/of een beter alternatief. 
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